
PROTOKÓŁ XV posiedzenia zarządu DZIELNICY ZASPA MŁYNIEC 

Z DNIA 15.03.2021 R. 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodniczący zarządu Dzielnicy Kamil Sośniak, przywitała zebranych 

członków zarządu, radnych oraz gości. Do spisania protokołu wyznaczyła Radnego Macieja 

Duchnowskiego. Sesja transmitowana była poprzez platformę MS Teams. Przewodnicząca 

stwierdziła, iż na posiedzeniu zarządu stawiło się 3 z 3 członków zarządu (lista obecności stanowi 

załącznik do protokołu) oraz gośd Pan Marcin Zabojszcz. 

 

Porządek XV posiedzenia zarządu Dzielnicy Zaspa Młyniec 

1. Otwarcie posiedzenia,  
2. Analiza zgłaszanych problemów przez mieszkaoców poprzez e-mail oraz inne zgłoszenia.  
3. Budżet Rady Dzielnicy Zaspa Młyniec na 2021   
4. Przygotowanie do kolejnej sesji Rady Dzielnicy   
5. Wolne wnioski  
6. Zamknięcie obrad  

Ad.1 Przewodniczący zarządu odczytał porządek obrad. Głosowanie nad porządkiem obrad: 3 głosy 
ZA, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących. Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.2 Przewodniczący przedstawił zgłaszane problemy dot. Chodnika w obrębie inwestycji szkoły i 
żłobka przy skrzyżowaniu ul. Hynka i al. Jana Pawła II. 

Kolejne zgłoszenie dotyczyło problemów w komunikacji ze spółdzielnią i problemy z eksploatacją 
związaną z usługami spółdzielni. 

Zgłosiła się studentka ASP z pytaniem o wolną przestrzeo na potrzeby muralu. 

Przewodniczący opisał korespondencje z GZDiZ w Gdaosku odnośnie do oświetlenia na dzielnicy.  

Ad.3 Oczekujemy na decyzję o ważności poprzednich Sesji. Miasto wdraża program internetowy, za 
pomocą którego będą przyznawane środki z budżetu Rad Dzielnic.  

Ad.4 Przygotowania będą podjęte po uzyskanie decyzji o ważności poprzednich sesji. Tematy oraz 
punkty, które został, bądź zostaną unieważnione zostaną ujęte w porządku obrad kolejnej sesji. 

Ad.5 Przewodniczący przedstawił informacje o przyszłej możliwości wrzucania informacji dotyczące 
Rady i Sesji na stronie www.gdansk.pl 

Przewodniczący zarządu zaproponował utworzenie zdalnych dyżurów, aby umożliwid mieszkaocom 
zgłaszanie swoich problemów. 

Ad.6 Przewodniczący podziękował uczestnikom i zamknął posiedzenie. 

 

http://www.gdansk.pl/


 


